
 PROTOKÓŁ  Nr 19.2015 
z posiedzenia  Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska z dnia 02 wrze śnia 2015 r 
 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Barbara Krupa  -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński              -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Feliks Malinowski  -  Członek Komisji 
5. Robert Pacuszka             -  Członek Komisji 
6. Jan Zbigniew Pożarko    -  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Janusz Ołdak   -   Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu 
2. Piotr  Gołoś     -   główny specjalista ds. drogownictwa 

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja dotycząca porządku publicznego. 
3. Wnioski Komisji z wyjazdowych posiedzeń do szkół. 
4. Sprawy bieżące w tym rozpatrzenie korespondencji. 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół Nr 18.2015 z dnia 26 sierpnia  2015 roku  został przyjęty. 
 
Ad2. Przybyły na posiedzenie komisji Pan Janusz Ołdak, Komendant 
Komisariatu Policji w Tłuszczu przedstawił informację dotyczącą porządku 
publicznego, wypadków drogowych, wykroczeń, patroli itp. w I półroczu 2015 
roku. 
Poinformował, że w I półroczu br. w gminie Tłuszcz i gminie Klembów było 87 
nietrzeźwych kierowców, ogółem wszystkich wykroczeń było 217, kradzieży 
70,  zniszczeń mienia 19, zakłóceń porządku publicznego 10.   
W porównaniu do ubiegłego roku odnotowano spadek przestępstw, było trzy 
rozboje i 8 przypadków narkotyków, wszystkie wykryte. Nie było żadnych 
utonięć. 
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Jeżeli chodzi o służby ponadnormatywne w gminie, to się sprawdzają, jest 
ciągłość służb, zawsze jest patrol. Z każdej  służby  ponadnormatywnej przy 
ogródku jordanowskim, na ulicy Kościuszki i ulicy Warszawskiej jest minimum 
jeden mandat za spożywanie alkoholu, legitymowanych jest minimum 14 osób.  
Służby pełniły patrole w Chrzęsnem podczas ,,Dożynek Gminnych” oraz w 
Ogródku  Jordanowskim przy uroczystości ,,Pożegnanie wakacji” i się dobrze 
wywiązały. 
 
Radna Grażyna Krupa zwróciła się do Komendanta z prośbą o monitorowanie i 
wysyłanie patroli do Gimnazjum w Tłuszczu szczególnie w godzinach rannych, 
kiedy do budynku wchodzą dzieci z pierwszej klasy gimnazjalnej i te starsze 
oraz  szkoły wielofunkcyjnej i dochodzi tam czasem do przepychanek itp..      
 
Radny Włodzimierz Malinowski poprosił  o częstsze patrole radiowozów 
oznakowanych po drugiej stronie miasta tj. osiedle Kolejowa, Klonowa i 
Nowida oraz Borki.  
 
Radny Robert Pacuszka wspomniał o konieczności wysyłania patroli w dni 
targowe na targowisko, gdzie parkowane samochody utrudniają przejazd ulicą 
Wiejską i ulicą Kielaka.    
 
Komendant obiecał zrealizować powyższe prośby i sugestie.  
 
Ad3. Komisja podsumowała swoje wyjazdowe posiedzenia w teren do placówek 
oświatowych w celu sprawdzenia porządku i bezpieczeństwa przed szkołami w 
związku z rozpoczęciem nowego roku szkolnego i zwróciła się do zaproszonego 
na posiedzenie Komisji pracownika Urzędu Pana Piotra Gołosia z 
następującymi wnioskami: 
 
-  w Jasienicy przy szkole uzupełnić znaki drogowe przy przejściu dla pieszych   
oraz wyciąć akację  w pasie drogowym, gdyż utrudnia widoczność, a na ulicy 
Parkowej postawić znak ograniczający prędkość do 50 km; 
 
- w Kozłach przy szkole nie ma przejścia dla pieszych i świateł pulsujących, 
dlatego Komisja zwraca się z prośbą o wystosowanie odpowiedniego pisma do 
Zarządu Dróg  Wojewódzkich  w sprawie  namalowanie pasów na drodze i 
zainstalowanie świateł pulsujących oraz zainstalowanie lustra. 
Radny  Zbigniew  Pożarko proponuje lokalizacje przejścia dla pieszych i świateł 
pulsujących nie na wysokości szkoły, tylko na wysokości stacji CPN. 
Pan Piotr Gołoś odpowiedział, że przy drogach wojewódzkich  likwidowane są 
wszystkie przejścia dla pieszych, jeżeli po drugiej stronie nie ma chodnika, a 
tam właśnie nie ma chodnika i dlatego przejście zostało zlikwidowane i właśnie  
światła pulsujące ustawia się przy przejściu dla pieszych. 
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Radny Zbigniew Pożarko uważa, że tym bardziej należy wystąpić z pismem o 
zaplanowanie w ich  projekcie organizacji ruchu  pasów, świateł, chodnika i 
lustra, aby było bezpieczne przejście na drugą stronę drogi wojewódzkiej 636 i 
wnioskuje o zapewnienie przy szkole w Kozłach  takiego standardu, jaki jest 
przy innych szkołach znajdujących się przy drogach wojewódzkich.    
 
Pan Piotr Gołoś powiedział, że w takim przypadku to zadanie musi być wpisane 
do naszego budżetu gminy, gdyż ani Marszałek, ani MZDW nie prowadzi 
realizacji żadnych takich inwestycji. Musimy wystąpić do nich o porozumienie 
w sprawie przejęcia przez gminę obowiązków zarządcy drogi na okres realizacji 
takiej inwestycji. 
 
Komisja podtrzymała swoje stanowisko odnośnie wystosowanie odpowiedniego 
pisma do MZDW i zwróciła uwagę, że przy szkole w Kozłach  brakuje znaku 
ograniczającego prędkość do 40 km oraz znaku – uwaga dzieci.  
Pan Piotr Gołoś zobowiązał się do dokonania wizji w terenie przy szkole w 
Kozłach i poinformowania Komisji o możliwościach realizacji powyższych 
wniosków.  
 
- Szkoła Podstawowa w Tłuszczu, Komisja wnioskuje o odświeżenie pasów na 
przejściu dla pieszych oraz proponuje wycięcie akacji przy szkole i utworzenie 
parkingu dla samochodów.  
 
Pan Piotr Gołoś obiecał wystąpić o wydanie pozwolenia na wycinkę tych drzew 
i po  uzyskania pozwolenia przystąpić do dalszych prac.  
 
- Komisja wnioskuje ponownie o wystosowanie pisma do Zarządu  Dróg 
Powiatowych o namalowanie pasów i zainstalowanie sygnalizacji świetlnej na 
skrzyżowaniu ulic Racławicka-Długa-Wierzbowa  oraz ulic Wiejska i Kielaka w 
Tłuszczu.  
 
Pan Piotr Gołoś przyjął do realizacji. 
  
Ad4.  Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 

1. P.P.H.U.,,GARD’’ Biuro Inżynieryjno-Architektoniczne z Częstochowy  
przesyła do Rady list otwarty do Starosty Wołomińskiego w którym 
skarży się na zaniechania jakich dopuszczają się  pracownicy Starostwa. 
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   

 
Komisja zapoznała się. 
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2. Zarządzenie  NR 0050.80.2015 Burmistrza Tłuszcza z dnia 27 sierpnia 
2015 r. w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Tłuszcz, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2015 roku, 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Komisja zapoznała się. 
  
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 07 września  2015 roku  
godzina 12.00.  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                              
 
                                                                        Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                                   Tadeusz Groszek  
 
 
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.  
Dokument utworzyła : 
Bożena Brzozowska dnia 04 września  2015 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 



 5 

 
 
 
 
 
 
 
  
 
                                                                              
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 


